
Országgyűlési képviselő

Iromány száma: K/4259.

Benyújtás dátuma: 2019-01-21 09:42

Parlex azonosító: FYLMPDMA0001

Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Dr. Vadai Ágnes (DK) 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Be kell-e kamerázni a magyar vágóhidakat?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az  agrarszektor.hu  portálon  megjelent  „Bekameráznák  az  összes  vágóhidat”  című  cikk  a
következőket írja le:

„A skót  kormány  idén  terjesztheti  a  parlament  elé  azt  a  jogszabályt,  amely  az  összes  skóciai
vágóhídon kötelezővé tenné biztonsági kamerák telepítését.  A kamerákat azokon a helyszíneken
tennék kötelezővé, ahol az élő állatok tartózkodnak.

Az  indoklás  szerint  a  szabályozás  célja,  hogy  betartassák  a  legmagasabb  szintű  állatjóléti
előírásokat  a  skót  vágóhidakon.  A jogszabály előterjesztésével  kapcsolatos  döntés  azt  követően
született  meg,  hogy a kormány konzultációt  folytatott  az  iparággal,  ahol  a válaszadók többsége
támogatta a javaslatot.”

Kérdezem Önt:

1. Az ellenőrzött vágóhidak betartják az állatjóléti előírásokat? 

2. Szükséges-e bekamerázni a magyar vágóhidakat? 

Budapest, 2019. január 21.
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